操作说明

各型号电动润滑泵接线图贴在接线盒顶盖内

设置工作时间或休眠时间：设置工作时间（1秒-999秒），请长按SET键，见数字在跳到时，松开SET键，按▲▼键设定个位数，按一下SET键，按▲▼键设定十位数，按一下SET键，按▲▼键设定百位数。设置休眠时间（1分钟-999分钟），请长按SET键，见另一个显示数字在跳到时，松开SET键，按▲▼键设定个位数，按一下SET键，按▲▼键设定十位数，按一下SET键，按▲▼键设定百位数。设置休眠时间后请长按SET键至油泵开始工作，方可松开SET键，则设置完成。

RST键代表手动注油，按一下此键可从新启动油泵。

油量不足或其他故障，而不能正常工作的，显示器会显示ERO及报警，请长安▲键16秒-20秒，电脑板子会自动从新启动工作。
	Instructions

	Wiring diagrams of various types of electric lubrication pumps are pasted in the top cover of the junction box

 Set the working time or sleep time: To set the working time (1 second -999 seconds), please press and hold the SET button. When the number is skipped, release the SET button, press the ▲▼ button to set the single digit, and press it once SET key, press ▲▼ key to set the tens digit, press SET key, press ▲▼ key to set the hundreds digit. To set the sleep time (1 minute-999 minutes), please press and hold the SET button. When another displayed number jumps to it, release the SET button, press the ▲▼ button to set the single digit, press the SET button, and press ▲▼ Key to set the tens digit, press the SET key once, and press the ▲▼ key to set the hundreds digit. After setting the sleep time, please press and hold the SET button until the oil pump starts to work, and then release the SET button to complete the setting.

The RST button represents manual oil filling. Press this button to restart the oil pump.

If there is insufficient fuel or other malfunctions, and it cannot work normally, the display will show ERO and alarm. Please press the ▲ key for 16 seconds to 20 seconds, and the computer board will automatically restart to work.


